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Protokoll  
Fra møte nr. 08/18-20 i Regionstyret, avholdt som skype møte, tirsdag 26. november 2019 
fra klokken 19:30 til klokken 21:15. 

 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) 
 
 
 
 
 
 
 

Regionsleder 
Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Varamedlem 

Magnus Heskje 
Marianne Rasch Johnsen 
Toril Nesbø Høiland 
Anders Utbjo  
Janne Kjær 

Administrasjonen 
 
 
 

Ansattes representant 
Daglig leder 
Klubbrådgiver 
 

Anita Bergsvik 
Erik Andersen 
Reidun Osgjelten (kun sak 62) 

 
Forfall 
 
 
 

Medlem 
Varamedlem 
 

Kim Eide 
Erik T. Lindø 
 
 

 
Sak oversikt: 
 
 59 Godkjenne protokoller   
 60 Rammene for budsjettet 2020 
 61 Regionstinget 9.-10. Mai 2020 
 62 Status dommerarbeid 
 63 Status lisens 
 64 Regnskap pr november 2019 
 65 Landsturneringen 4.-6 september 2020 
 66 Styrehonorar 2019 og 2020 
 67 Saker fra siste Forbundsrådsmøte 
 68 Kommende Regionstyremøte 
 69 Kortbanehåndball 
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59 Godkjenne protokoller  
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 07-18-20 
     AU protokoll 08-18-20 
            

     RS-vedtak i sak nr. 59 

Regionstyre protokoll 07-18-20   godkjennes. 
 
Arbeidsutvalg protokoll 08-18-20   godkjennes. 

 
60 Rammene for budsjettet 2020 

Budsjettet for 2020 ble vedtatt på Regionstinget i mai 2018. 
Erik Andersen gikk igjennom rammene og forutsetningene som blir lagt til grunn i 
arbeidsbudsjettet for 2020. 

Utgangspunktet for økningen i startkontingenter er økningen i gjennomsnittlig 
konsumprisindeks for siste år, pluss eventuelle økninger i dommerhonorar. Økningene i 
dommerhonorarene kommer i tillegg fordi vi har disse inkludert i startkontingentene. 

RS-vedtak i sak nr. 60 

Regionstyret støtter forslaget til rammer og forutsetninger i budsjett for 2019. 
Detaljert budsjett foreligger til neste regionstyremøte. 

 
61 Regionstinget 
 
Regionstingene i NHF Region SørVest arrangeres annen hver gang i Kristiansand og 
Stavanger. Tinget i 2018 ble arrangert i Kristiansand, og Regionstinget 2020 er tidligere 
vedtatt og planlagt arrangert i Stavanger 9.-10. Mai 2020. Ref sak 52/18-20. 
 
Den samme helgen er det russetreff i Kongeparken og stor aktivitet på hotellene i Stavanger, 
noe som gjør at også prisene denne helgen øker kraftig. 
 

RS-vedtak i sak nr. 61 

Stor aktivitet og høye priser på hotellene i Stavanger denne helgen gjør at Regionstinget 
2020 flyttes til Scandic Bystranda, Kristiansand. 
 
Dette betyr at de to siste Regionstingene har blitt lagt til Kristiansand. De to påfølgende 
Regionstingene arrangeres med bakgrunn i dette i Stavanger. 
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62 Status dommerarbeid 
 
Vi har pr i dag 540 dommere, hvorav 200 dommerpar og 140 enkelt dommere. Disse skal 
dømme 7500 seriekamper (fra 12 – 3.div). Vi har tilfredsstillende antall dommere men har 
stort behov for videreutvikling av de unge for å få de interessert og kvalifisert for dømming på 
høyere nivå. 
På listene til NHF står vår region med manko på 8 par i ring 3 (2.div) dette i henhold til antall 
spillende lag i regionen. Vi har ingen par i NHF`s satsningsgruppe Trainee. 
Vi har også et stort behov for å få flere par opp i ring 6/ 7 (fra J/G 14 A og oppover)  
Vi må sammen med klubbene jobbe for å sette sammen enkeltdommere i nye dommerpar.  
 
Vi har flere veldig godt kvalifiserte ressurspersoner som tar hånd om dommerutviklingen. 
Men flere har mange oppgaver (trener/dommer/dommerutvikler/delegat/instruktør). Vi jobber  
derfor med å få med flere nye ledere. Vi disponerer pt ca 40 dommerutviklere med  
dommerutvikler 2 kompetanse eller høyere. 

 
Utviklingsgrupper  
Vi vil ha utviklingsgrupper på 4 nivå (Regional – Fylkesvis– Sone – Klubbnivå) for å ta hånd 
om våre talenter. Vi har formalisert oppdraget og tilbudt kontrakt med gruppeledere (11 stk) 
(tidligere soneledere). De fleste vil bli med, noen få har takket nei. Ekstra gledelig at vi også 
har fått med en del nye gruppeledere.  
Alle gruppene har mål om å gjennomføre 4 temasamlinger (bl.a fokus på regelkunnskap), 
samt 4 observasjoner pr par. Gruppeleder skal også sikre at parene får «riktige» 
seriekamper». Gruppe 1 og 2 kan hver bestå av inntil 10 dommerpar. I gruppe 3 er det inntil 
7 dommerpar. 
 
Det jobbes pt med å utarbeide fagplaner for Utviklingsgruppene, i regi av NHF. 
Dommere i de to øverste utviklingsgruppene har fått representasjonstøy. Det samme har alle 
gruppeledere og dommerutviklere.  
 
 
Dommerkurs  
Barnehåndball: 
Vi utdanner omlag 800 personer pr sesong. Nå er dette kurset kommet som E-læring med 
påfølgende praksisdel. Vi skal gjennomføre opplæring av alle instruktørene før kurset tilbys 
klubbene. Ny aldersgrense er 15 år (faglig begrunnet). 
 
Trinn 1 Utdanner omlag 100 i året. Vi har kurs i alle soner (april/august) 
  Skal også over på E-læring (arbeid pågår) - Ny aldersgrense 16 år  
Trinn 2   

Er krav til dommere i Utviklingsgruppe 2. Kurs pågår nå (Stavanger 9 
par/Kristiansand 7 par). Invitasjon sendt ut til par på Haugalandet også. 

Trinn 3  Krav til de som deltar i utviklingsgruppe 1. Kurs pågår (Stavanger 5 par) 
 
Dommerutvikler 1  klubbnivå – gjennomføres i alle soner på nyåret 
Dommerutvikler 2 gjennomført i Stavanger og Lindesnes. Kristiansand på nyåret. 
Dommerutvikler 3 NHF regi – vi har 3 deltakere som er ferdig før jul 
 
Instruktørutdanning V har 5 instruktører. 2 stk som deltok, men ikke fullførte kurs i fjor. Det 
arrangeres nytt kurs til høsten 
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Dommerkontakt/dommerutvikler i klubb 
Alle klubber skal ha dommerkontakt (oppmann). Vi ønsker også at klubbene jobber for å ha 
egen dommerutvikler (trener) som følger opp klubbens unge par.  
Vi planlegger Sonevise møter (januar 2020) hvor vi vil treffe ressurspersonene i klubbene. 
Der vil vi bl.a sette fokus på dommerutvikling, presentere kurset dommer barnehåndball og 
gjennomføre Dommerutvikler 1 kurs.  
 
Klubbhuset  
VI har jobbet med å utarbeide modulen Dommerarbeid i klubb. Fokus er forankring av 
dommerarbeidet i klubbene. Vi snakker om bevisstgjøring av nå situasjonen og planer/tiltak 
for fremtiden. Vi vil ila desember legge en plan for gjennomføring av modulen. 
 

RS-vedtak i sak nr. 62 

Til orientering. 

 
63 Status lisens 
 
Antall lisenser pr dato er 6752, som er 5 mindre enn på samme dato i fjor. 
I 2018 arrangerte Regionen veteran NM, og da var det flere spillere som deltok på lokale lag, 
og løste lisens. Dette vil gjøre utslag på slutt tallet. 
 

RS-vedtak i sak nr. 63 

Til orientering. 

 
64 Økonomisk gjennomgang 
 
Magnus gikk igjennom regnskapet pr dato. I siste syremøte ble det bestemt at vi skulle gå 
igjennom en prognose i løpet av oktober. Denne ble lagt frem i dagens møte istedet for å 
legge det fram i et ekstra møte i oktober. 
 

RS-vedtak i sak nr. 64 

Det blir overskudd i 2019.  
Det skjer mye i regnskapet på slutten av året, med mange transaksjoner. Blant annet mva  
kompensasjon, lisensinntekter og overføringer fra NHF sentralt. 
Ny status følger i neste styremøte. 

 
65 Landsturneringen 

Landsturneringen arrangeres i samarbeid med NFF Agder, og skal arrangeres i Kristiansand 
4.-6. september 2020. 

Arrangementskomiteen, med Thorbjørn Hinna som leder, hadde første møte i Kristiansand 
tirsdag 19. november 2019. 

Det meldes om et konstruktivt og godt møte, og komiteen er dermed godt i gang med 
planleggingen. 

RS-vedtak i sak nr. 65 

Til orientering. 
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66 Styrehonorar 2019 og 2020 

På regionstinget 2018 ble det vedtatt at styremedlemmene i Regionstyret skulle få utbetalt 
styrehonorar. Styret har diskutert saken, og kommet frem til følgende konklusjon. 

RS-vedtak i sak nr. 66 

Styret vedtok at honoraret for 2019 og 2020 ikke utbetales for perioden. 

 
67 Orientering fra Forbundsrådsmøte 
 
Forbundsrådsmøte nr 2 ble arrangert lørdag 16. november 2019 på Scandic Oslo Airport 
hotell, Gardermoen. Styreleder Magnus Heskje orienterte fra møte. 
 
Det arbeides for at sakspapirene skal foreligge i god tid slik at sakene kan behandles i 
Regionstyremøtene før Forbundsråd. Styreleder Magnus Heskje orienterte fra møte. 
Følgende saker var på agendaen: 
 
 

• NHF`s IKT-strategi 

• NHFs integreringsarbeid 

• Arbeid med ny lovnorm for Regionene 

• Budsjett og Riskoanalyse for EURO 2020 

• Fordelingspolitikk 

• Prinsipper for lønnsoppgjør 

• Ut mot klubb 
 
Protokoll fra møte, med flere detaljer fra møte, finner du under: 

https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/om-

oss/organisasjon/protokoller/#Tingperiode_2019-22 
 

RS-vedtak i sak nr. 67 

Dette til orientering. 

 
68 Kommende Regionstyremøte 

Dato og form på styremøte i januar 2020 er ikke fastsatt, og Regionstyret må bestemme hvor 
og hvordan møtet skal gjennomføres. 

RS-vedtak i sak nr. 68 

Kommende Regionstyremøte skal være på Idrettens Hus, Viking stadion, mandag 27. januar 
2020 fra klokken 12:30 til klokken 17:30. 

 
 
 
 
 
 

https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/om-oss/organisasjon/protokoller/#Tingperiode_2019-22
https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/om-oss/organisasjon/protokoller/#Tingperiode_2019-22
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69 Kortbanehåndball  
 
Norges håndballforbund ønsker å innføre kortbanehåndball i aldersklassene 
9 og 10 år fra og med sesongen 2020-2021, og vi har et stort ønske om å komme i gang i 10 
årsklassen allerede fra og med januar 2020. 
 
For å kunne innføre kortbanehåndball, er vi selvfølgelig et hundre prosent avhengig av å 
spille på lag med halleierne som er de som legger til rette for vår nye spillform. 
 
Hensikten med en «ny bane» er at ved 5`er håndball på kortbane vil utviklingen av 
håndballspillet skje gradvis og således klargjøre spillere, trenere og foreldre til ordinært spill 
på stor bane. Dette uten å gå på kompromiss med hensynet til mange ballberøringer, trening 
av tekniske detaljer og grunnelementene i håndball. 
 
Den gradvise utviklingen der utøverne først starter med spill på minihåndballbane med spill 
fire mot fire, for deretter å gå over til kortbane og spill fem mot fem, før vi går over til stor 
bane og spill seks mot seks og syv mot syv. Når spillformene og banestørrelsene tilpasses 
gradvis, vil også de fleste utøverne oppleve endringene som positive.  
 
Administrasjonen har vært i kontakt med de fleste kommuner innen regionen enten via fysisk 
møte, telefonsamtale eller via mail. 
 
 

RS-vedtak i sak nr. 69 

Til orientering. 

 
 
 
 
_____________________________   __________________________ 
Magnus Heskje (Regionsleder)   Marianne Rasch Johnsen  (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 


	Stavanger
	Protokoll

